
 

Akademický senát 

Akademický senát 
Akademika Heyrovského 1203/8, 500 05 Hradec Králové 

tel. (+420) 495 067 111 

e-mail: as.vedeni@faf.cuni.cz 

www.faf.cuni.cz/as 

Zápis z 30. zasedání Akademického senátu 

konaného 16. 12. 2020 od 14.00 hodin online v místnosti programu MS Teams 

Přítomni: dr. Babica Jan, dr. Bárta Pavel, doc. Červený Lukáš, Fecske Peter, dr. Hošťálková 
Anna, Jan Tomáš, Mgr. Kostelanský Filip, doc. Krátký Martin, doc. Kučera Radim,  
dr. Kudláčková Zděnka, dr. Macháček Miloslav, doc. Malý Josef, Mišík Jakub, Bc. Ocelková 
Anna, doc. Siatka Tomáš, Mgr. Szakošová Iveta, doc. Šatínský Dalibor, dr. Šnejdrová Eva, 
Vlachová Kristýna, Voříšková Eliška 
 
Vedení fakulty: prof. Šimůnek Tomáš, prof. Doležal Martin, doc. Roh Jaroslav, prof. Solich 
Petr, prof. Štaud František, Ing. Vlčková Lenka 
 
Sekretářka Akademického senátu: Zdanovcová Renáta 
 
Hosté: Mgr. Brokešová Jana, Hanusová Anna, Mgr. Horáček Ondřej, Mgr. Kerda Marek, 
Khatibi Seyedmohammad, Ing. Klik Stanislav, dr. Kostřiba Jan, dr. Koula Václav, Mgr. Matějka 
Lukáš, dr. Matouš Petr, Ing. Mikešová Veronika, Rataj Jan, JUDr. Župčanová Jana  
 
Omluveni: Mgr. Jakubec Pavel, prof. Nachtigal Petr, Reguli Adam 
 
 
 
 
Navržený program: 
 

1. Zahájení 

2. Schválení programu 

3. Schválení zápisů z per rollam hlasování 

4. Vystoupení vedení FaF UK 

5. Informace z AS UK a komisí AS UK 

6. Informace o řádných volbách do AS FaF pro funkční období 1. 2. 2021 – 31. 1. 2024 

7. Projednání 2. změny jednacího řádu AS FaF 

8. Návrh přiznání stipendií za vynikající výsledky dosažené v akademickém roce 

2019/2020, k vyplacení v akademickém roce 2020/2021 

9. Nominace delegáta do RVŠ na funkční období 2020–2021 

10. Rozdělení výsledku hospodaření fakulty za rok 2019 ve výši 701 090,90 Kč 
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11. Projednání otázek vzniklých v souvislosti s nákupem pozemku par.č. 712/1 v kat. 

území Nový Hradec Králové pro další rozvoj VaV aktivit fakulty („MEPHARED 3“) 

z mimořádného příspěvku „Mikuláš“ 

12. Různé 

 
 
 
1. Zahájení 
 
30. zasedání AS FaF UK zahájil místopředseda AS FaF UK doc. PharmDr. Radim Kučera, Ph.D., 

ve 14.05 hodin. Přivítal vedení fakulty, senátory a pozvané hosty. Skrutátory byli určeni 

a tichým souhlasem schváleni místopředsedkyně AS FaF UK Eliška Voříšková a senátor Tomáš 

Jan. Následně místopředseda senátu doc. Kučera všem účastníkům zasedání připomenul 

předem zaslané informace k průběhu zasedání AS FaF v nové platformě MS Teams a poprosil 

o jejich dodržování. Sdělil také, že nově bude hlasování o usneseních probíhat pomocí 

programu MS Forms, senátoři obdrží odkaz pro hlasování v chatové místnosti zasedání. 

Nakonec místopředseda doc. Kučera jmenovitě vyzval všechny senátory, aby potvrdili svou 

účast na online zasedání. Akademický senát byl usnášeníschopný pro projednání všech bodů 

programu. Průběh zasedání senátu zapsal senátor PharmDr. Jan Babica, Ph.D., společně  

se senátorkou Mgr. Ivetou Szakošovou. 

 
 
2. Schválení programu 

 
Senátoři s předstihem obdrželi program 30. zasedání AS FaF UK spolu s podkladovými 
materiály. K navrženému programu doc. Kučera sdělil, že došlo k legislativně-technické 
opravě názvu bodu 9. Jeho nové znění je: Nominace delegáta do RVŠ na funkční období  
2021-2023. K programu nebyly vzneseny žádné další náměty, nikdo ze senátorů nepožádal 
o doplnění programu, proto doc. Kučera vyzval senátory k hlasování o jeho schválení. 
Hlasování: 18-0-0 (ano-ne-zdržel se) 
Závěr: AS FaF UK schválil program 30. zasedání AS FaF UK. 
 
 
3. Schválení zápisů z per rollam hlasování 

 
Ve dnech 19. – 26. 11. 2020 proběhla 3 per rollam hlasování, o kterých byly vytvořeny 
následující zápisy: 
 
a. Zápis z per rollam hlasování ve věci souhlasu AS FaF o nákupu pozemku par.č. 712/1 

v kat. území Nový Hradec Králové z mimořádného příspěvku „Mikuláš“ pro další 
rozvoj VaV aktivit fakulty („MEPHARED 3“) 
 
Podklady ke schválení navrhovaného usnesení byly předloženy AS FaF s minimálním 
časovým předstihem. Během per rollam hlasování k této věci vyvstalo mnoho otázek 
ze strany senátorů, které budou probírány ve vlastním bodě programu – bod č. 11. 
Souhlas s per rollam hlasováním: 17-5 (ano-ne) 
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Usnesení: Akademický senát Farmaceutické fakulty Univerzity Karlovy v Hradci 
Králové souhlasí s nákupem pozemku par. č. 712/1 v kat. území Nový Hradec Králové 
o rozloze 4717 m2 pro další rozvoj VaV aktivit fakulty („MEPHARED 3“) za předpokladu, 
že bude pořízen formou nevratné dotace z mimořádného finančního příspěvku 
„Mikuláš“ na podporu projektů/akcí fakult a součástí UK do konce roku 2020. 
Hlasování: 12-2-3 (ano-ne-zdržel se) 
Závěr: Hlasování per rollam proběhlo v souladu s Jednacím řádem Akademického 
senátu FaF UK a usnesení bylo přijato. 
 
Do následující diskuze se nikdo nepřihlásil, a proto místopředseda doc. Kučera vyzval 
senátory k hlasování o zápisu z per rollam hlasování ve věci nákupu pozemku par. 
č. 712/1. 
Hlasování: 18-0-1 (ano-ne-zdržel se) 
Závěr: AS FaF UK schválil zápis z per rollam hlasování ve věci nákupu pozemku par. 
č. 712/1 v kat. území Nový Hradec Králové z mimořádného příspěvku „Mikuláš“. 
 
Jmenný seznam hlasujících senátorů a zápis z hlasování per rollam bude uložen 
ve složce v archivu AS FaF UK. 

 
b. Zápis z per rollam hlasování ohledně pověření zástupce studentů v krizovém štábu 

FaF UK 
 
Spolu se změnou Statutu UK a úpravě čl. 66b odst. 3 bylo předsednictvo AS FaF 
po schválení kolegiem děkana požádáno o podání návrhu studenta, který doplní 
současný krizový štáb FaF. Navrženým zástupcem byl student senátor Peter Fecske. 
Souhlas s per rollam hlasováním: 18-1 (ano-ne) 
Usnesení: Akademický senát Farmaceutické fakulty v Hradci Králové Univerzity 
Karlovy pověřuje senátora Petera Fecskeho jako zástupce studentů v krizovém štábu 
Farmaceutické fakulty v Hradci Králové. 
Hlasování: 17-1-0 (ano-ne-zdržel se) 
Závěr: Hlasování per rollam proběhlo v souladu s Jednacím řádem Akademického 
senátu FaF UK a usnesení bylo přijato. 
Místopředseda doc. Kučera vyzval senátory k hlasování o zápisu z per rollam hlasování 
ohledně pověření zástupce studentů v krizovém štábu FaF UK. 
Hlasování: 19-0-0 (ano-ne-zdržel se) 
Závěr: AS FaF UK schválil zápis z per rollam hlasování ve věci delegování zástupce 
studentů do krizového štábu FaF UK. 
 
Jmenný seznam hlasujících senátorů a zápis z hlasování per rollam bude uložen 
v zapečetěné složce v archivu AS FaF UK. 

 
c. Zápis z per rollam hlasování ve věci delegování zástupce do RVŠ pro funkční období 

2021-2023 
 
Na pozici zástupce FaF do RVŠ byli nominováni doc. PharmDr. Lukáš Červený, Ph.D., 
a doc. PharmDr. František Trejtnar, CSc.  
Souhlas s per rollam hlasováním: 18-1 (ano-ne) 
Usnesení: Akademický senát Farmaceutické fakulty v Hradci Králové Univerzity 
Karlovy deleguje XX jako zástupce Farmaceutické fakulty v Hradci Králové do Rady 
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vysokých škol. (za XX bude dosazeno jméno kandidáta, který získá dostatečný počet 
hlasů dle JŘ AS FaF čl. 6 odst. 6) 
Hlasování:  doc. PharmDr. Lukáš Červený, Ph.D.  11 
  doc. PharmDr. František Trejtnar, CSc. 6 
  zdržel se     1 
Závěr: Hlasování per rollam proběhlo v souladu s Jednacím řádem Akademického 
senátu FaF UK. Vzhledem k tomu, že ani jeden z navržených kandidátů nezískal 
podporu většiny členů senátu dle JŘ AS FaF čl. 6 odst. 6, usnesení nebylo přijato.  
 
Místopředseda doc. Kučera vyzval senátory k hlasování o zápisu z per rollam hlasování 
ohledně delegování zástupce do RVŠ pro funkční období 2021–2023. 
Hlasování: 19-0-0 (ano-ne-zdržel se) 
Závěr: AS FaF UK schválil zápis z per rollam hlasování ve věci delegování zástupce 
do RVŠ pro funkční období 2021–2023. 
 
Jmenný seznam hlasujících senátorů a zápis z hlasování per rollam bude uložen 
v zapečetěné složce v archivu AS FaF UK. 

 
 
4. Vystoupení vedení FaF UK 
 
prof. Šimůnek /děkan fakulty/: 

• Organizace výuky v souvislosti s protiepidemickými opatřeními – vedení fakulty 
obdrželo pokyn rektora UK, aby se fakulta připravovala na standardní výuku v letním 
semestru, nicméně je třeba se připravovat i na variantu výuky online. 

• Krizový štáb FaF UK – krizový štáb fakulty byl doplněn o předsedkyni senátu dr. Zděnku 
Kudláčkovou a zástupce studentů Petra Fecskeho. 

• Volby do AS FaF – děkan fakulty prof. Šimůnek děkuje všem, kteří se na organizaci 
voleb podíleli a podílejí a gratuluje zvoleným senátorům z řad studentů a přeje hodně 
úspěchů kandidátům do komory AP v právě probíhajícím druhém kole. 

 
Na závěr svého vystoupení děkan fakulty popřál všem přítomným a jejich blízkým hezké 
vánoční svátky, hodně zdraví a vše nejlepší v roce 2021. 
 
 
prof. Štaud: 

Studijní záležitosti /Farmacie/ 

• Výsledky univerzitní ankety k distanční výuce – proběhlo setkání prof. Štauda  
a prof. Nachtigala s prorektorkou UK pro koncepci a kvalitu vzdělávací činnosti  
prof. Wildovou a jejím týmem. FaF dopadla velmi dobře, v jednotlivých kategoriích 
(např. informovanost ze strany fakulty, komunikace s učiteli, IT prostředí) byla fakulta 
studenty hodnocena průměrně nebo nadprůměrně, v žádné podprůměrně. 
Zaznamenaná negativa se týkala spíše distanční výuky obecně, nikoliv konkrétních 
nedostatků. Distanční výuka na FaF je tedy nastavena dobře a v případě nutnosti  
je fakulta připravena pokračovat takto i v letním semestru. 

• Anketa hodnocení výuky na FaF UK studenty – letos byl nižší počet respondentů  
(356; anketa proběhla distančně a probíhalo více anket než v předchozích letech). Nyní 
Správní oddělení anketu zpracovává, s výsledky bude Studijní komise seznámena. 
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Dotaz a odpověď: 
dr. Šnejdrová vznesla dotaz k nahlašování zájemců o tvorbu studijních materiálů v rámci 
projektu ESFII pro rok 2021; zda bude zveřejněno, kdo a s jakými předměty se hlásil a kdo byl 
vybrán.  
Prof. Štaud odpověděl, že výběr je v gesci OSREP. Zájem byl nečekaně velký, proto byli 
v případě více požadavků z jedné katedry zájemci a vedoucí katedry vyzváni, aby se domluvili 
a vybrali jednoho. Počet míst je regulován nastavením projektu, nelze uspokojit všechny 
uchazeče. Dotaz bude předán na OSREP garantům projektu. 
 
doc. Roh: 

Vědecká činnost, doktorské studium, transfer technologií 

• Realizace doktorského studia v souvislosti s protiepidemickými opatřeními – 
doktorské studium již může probíhat bez omezení přítomnosti doktorandů na fakultě. 

• GAČR – letos nízká úspěšnost, bylo podáno mnoho projektů. FaF získala zatím 
2 projekty standardní (prof. Lucie Nováková, prof. Tomáš Šimůnek). U mezinárodního 
projektu (doc. Veronika Nováková) se čeká na vyjádření partnerské grantové agentury. 
Hodnocení vědy – proces hodnocení je opožděn kvůli epidemii. Zatím přišel výsledek 
národního hodnocení modulu M3, což je společenská relevance. FaF UK získala 
hodnocení „very good“ (tj. druhé nejlepší). 

• PROGRES – probíhá jednání o podobě nového programu, který od roku 2022 nahradí 
dosavadní Progres (pracovní název Cooperatio). Založen má být na spolupráci mezi 
fakultami a obory (stejné obory pěstované na různých fakultách budou v rámci 
jednoho programu).  

• Vedení FaF UK se nadále snaží vyjednat jeden společný farmaceutický program 
(farmacie a farmakologie). 

• Reorganizace vedení agendy grantů a projektů – na OSREP se z Vědeckého oddělení 
od roku 2021 přesune administrace všech projektů a grantů kromě institucionálních. 
OSREP bude posílen Ing. M. Doležalovou. Vědecké oddělení se nadále bude zabývat 
hodnocením vědy, institucionálními projekty (PROGRES, PRIMUS, UNCE), doktorským 
studiem (včetně GAUK), akademickými kvalifikacemi, Vědeckou radou aj. 

 
prof. Doležal: 

Vnější a mezinárodní vztahy fakulty 

• Den otevřených dveří – probíhají online, doposud proběhly 3 termíny, uskuteční se 
ještě 2 termíny (leden, únor). Sledovanost je dobrá (cca 380), stejně jako účast 
na Jednodenní Juniorské Univerzitě Karlově (cca 250, z nich asi 70 % složilo testy  
a získalo bonusové body pro přijímací řízení na FaF UK). 

• Celodenní online akce „Na Karlovku“ – proběhla 27. listopadu, stream FaF UK 
sledovalo asi 100 diváků. 

• Den Zentivy – proběhly 4 online schůzky s vedením firmy Zentiva, proběhne ještě 
společná schůzka s vedením SČSF. Téma a řečník jsou zajištěni. Původní termín byl 
2x přesunut, uvidí se, jaká situace bude na jaře. 

• Společnost Quinta Analytica projevila zájem o spolupráci s fakultou. 

• Restaurování rukopisu – České farmaceutické muzeum zajistilo restaurování, 
digitalizaci a zpřístupnění rukopisného receptáře z 18. století. 

• Fond mobility – všichni 4 žadatelé z FaF UK budou podpořeni. 
 
prof. Solich: 

Vnitřní záležitosti, evropské projekty a strategický rozvoj fakulty 
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• Projekt STARSS – velmi úspěšně proběhla online 4. konference tohoto projektu (online 
forma přispěla k větší účasti zahraničních odborníků – 10 z 9 zemí). 

• Hodnocení grantových projektů – doplnění informací doc. Roha: na UK podáno celkem 
276 projektů (2 vyřazeny z formálních důvodů), 274 projektů za celkem cca 620 mil. Kč 
je nyní hodnoceno. V sekci je Science 107, v sekci Medicine 77 projektů. Na UK je 
alokováno cca 200 mil. Kč, šance je cca 1:3. 

• Přesun vedení agendy nadinstitucionálních grantových prostředků (např. GAČR, AZV, 
aj.) z VO na OSREP. Bylo připravováno 4 měsíce, na řadě fakult obdobný systém 
soustředění vedení agendy projektů funguje, na OSREPu pracuje řada zkušených 
pracovníků s dostatečnou kapacitou. 

• ESF II – doplnění informací prof. Štauda – nejbližšímu jednání kolegia děkana bude 
předložen seznam přihlášených a navržených vybraných tvůrců. 

 
Ing. Vlčková /tajemnice fakulty/: 

Ekonomické, provozní a správní záležitosti 

• Vstup osob na území ČR z „rizikových zemí“ – osoby pobývající v těchto zemích déle 
než 12 hodin musí vyplnit elektronický příjezdový formulář, cizí státní příslušníci  
se musí prokázat negativním PCR testem. Pokud tak neučiní, fakulta jim zamezí přístup 
do svých prostor. Výjimky platí pro „pendlery“. 

• Prověrka BOZP – 14. 12. provedl na FaF UK ohlášenou inspekci BOZP a PO zástupce 
Vysokoškolských odborových svazů, ve spolupráci se zástupci fakultní odborové 
organizace. Výsledkem nebyl žádný závažný nález. Drobné nedostatky budou 
odstraněny (např. označení místnosti s lékárničkami). 

• MEPHARED – proveden poslední interní audit (říjen 2019  září 2020). FaF splnila 
všechny povinnosti v rámci udržitelnosti projektu. 

• „Zanořování“ pracovněprávních vztahů – na základě vyhodnocení současného stavu 
přistoupí FaF UK k „zanořování“ smluv (při souběhu prací zaměstnance nebude 
evidováno více smluv, ale pouze jedna sdružená smlouva). 

 
Dotazy a odpovědi: 
doc. Kučera se otázal, jestli „zanořování“ pracovních smluv znamená omezení fyzických 
formulářů (např. místo dosavadních 3 pouze jeden).  
Ing. Vlčková odpověděla, že ano. 
senátorka Voříšková položila otázku, zda po skončení udržitelnosti projektu MEPHARED 
plánuje vedení umístit v budově „kampusu“ automat nebo jinou možnost koupě občerstvení. 
Ing. Vlčková sdělila, že (ne)přítomnost automatu na občerstvení nesouvisí s udržitelností, ale 
s nastavením financování projektu. Protože fakulty na úvod projektu nedeklarovaly 
přítomnost komerční činnosti, nebude po dohodě s Ing. Tlapákovou do budovy kampusu 
prodejní automat ani jiná možnost prodeje občerstvení zatím umístěno. V plánovaných 
budovách kampusu již s tímto počítáno bude. 
 
Doc. Krátký vznesl dotaz, do jaké oblasti směřoval podnět, na jehož základě proběhla kontrola 
BOZP. 
Ing. Vlčková odpověděla, že zástupce VŠOS sdělil, že jeho návštěva má metodicko-poradní 
účel podle pravidelného plánu kontrol, tudíž nešlo o kontrolu na základě podnětu. 
Další připomínka doc. Krátkého směřovala na zastupitelnost pracovnice fakultního skladu, kdy 
při její nepřítomnosti jsou dodávky (např. drahých chemikálií) předávány pracovníkům 
vrátnice. Zde jsou ale rizika plynoucí z nevyhovujícího skladování nebo ztráty. 
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Ing. Vlčková sdělila, že jiné řešení není možné Pracovníci recepce byli v této oblasti poučeni a 
byla pořízena i lednice. Letošní rok je výjimečný v množství příchozích zásilek. Ing. Vlčková 
přislíbila situaci prověřit. Doc Krátký poděkoval a prosí o opakované proškolení pracovníků 
vrátnice. Prof. Šimůnek doplnil, aby v případě konkrétní nestandardní události byla 
bezprostředně upozorněna Ing. Vlčková nebo Ing. Polanský. Dr. Matouš dodal, že problém 
není jen personální, ale prostorový – prostor atria přístupný studentům a dalším osobám není 
vhodný ke skladování zásilek tohoto druhu. 
 
Dr. Hošťálková se dotázala, jaká je situace s příspěvky ze sociálního fondu pro ženy 
na mateřské dovolené. 
Ing. Vlčková sdělila, že bylo aktualizováno příslušné opatření děkana, kterým se do nároku 
na příspěvek započítává i doba na mateřské/rodičovské dovolené, jak již informovala dříve. 
 
Na závěr svých vystoupení také ostatní členové vedení FaF UK popřáli přítomným příjemné 
vánoční svátky a vše nejlepší v roce 2021 
 
Předsedající doc. Kučera poděkoval vedení fakulty za sdělení důležitých informací, které jsou 
aktuální ke dni konání 30. zasedání AS FaF UK. 
Hlasování: Přijato tichým souhlasem. 
Závěr: AS FaF UK vzal na vědomí informace od vedení fakulty. 
 
 
5. Informace z AS UK a komisí AS UK 
 
Místopředseda doc. Kučera udělil slovo zástupcům fakulty v AS UK. 
 
senátorka Eliška Voříšková /členka Legislativní, Studijní a Petiční komise AS UK/: 

• LK AS UK se sešla v úterý 15. 12. 2020 a na svém zasedání mimo jiné probírala možnost 
prodloužení funkčního období senátorů o 120 dnů po ukončení nouzového stavu ČR 
na základě § 7 odst. 2 zákona č. 188/2020 Sb. o zvláštních pravidlech pro vzdělávání 
a rozhodování na vysokých školách v roce 2020. Vyvstala otázka, kdy skončí mandát 
dosluhujícím senátorům a dále, zda se zákon č. 188/2020 použije i na období  
po 1. lednu 2021, pokud byl částečně nahrazen zákonem č. 495/2020 Sb. V současné 
chvíli by to znamenalo, že lhůta 120 dnů ještě nezačala běžet a mandát by  
se prodlužoval minimálně do poloviny dubna 2021. MŠMT vydalo výklad na základě 
žádosti z konference rektorů a RVŠ, který říká, že tento zákon stále platí a měl by  
se aplikovat potencionálně i na náš senát. Informace z RUK však je, že MŠMT jim 
vystavilo výklad opačný. Na LK AS UK proběhla na toto téma diskuze s výsledným 
konsensem, že současným senátorům mandát skončí doopravdy k 31. 1. 2021, jelikož 
už bude rok 2021 a ne 2020, jak má samotný zákon v názvu. Nicméně celá záležitost 
nebyla zatím uzavřená a musí se počkat, zda vůči tomuto budou podány nějaké 
případné žaloby o odepření práva být senátorem. 

 
senátor Tomáš Jan /předseda Petiční komise, člen Ekonomické a Studijní komise AS UK/: 

• AS UK podporuje, aby studenti všeobecného lékařství po zakončení 4. ročníku mohli 
vykonávat stejné činnosti jako kvalifikovaná praktická sestra. Tuto myšlenku již 
převzalo Ministerstvo zdravotnictví. 

• Do správní rady Nadačního fondu Univerzity Karlovy byli zvoleni Mgr. Jan Bičovský, 
Ph.D. (FF UK) a MUDr. David Marx, Ph.D. (3. LF UK). 
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• Byly schváleny dílčí změny Rigorózního řádu a Studijního a zkušebního řádu – i v roce 
2021 bude možné provádět kontroly studia (zápočty a zkoušky) distančně. 

• Na zasedání Rady Kolejí a menz byl kvestorem UK byl představen kandidát na pozici 
ředitele KaM pan Kult, který má dle svých slov absolutní loajalitu ke kvestorovi. 

• Z univerzitního fondu Mikuláš bylo poskytnuto 29 150 000 Kč pro FaF a LF UK HK, 
z toho 15 000 000 Kč pro potřeby projektu MEPHARED 2 a 14 150 000 Kč pro nákup 
pozemku pro MEPHARED 3. Tyto peníze jsou poskytnuty formou nevratného 
příspěvku. AS UK preferuje, aby další čerpání těchto fakult probíhalo formou vratné 
zápůjčky. 

• Byl položen dotaz ohledně pracovní povinnosti (PP) studentů – UK předala seznamy 
dotčených studentů a nemá od krajských hygienických stanic ani Ministerstva 
zdravotnictví zpětnou vazbu o tom, kolik studentů bylo povolaných, do jakých zařízení 
a jak dlouho tam budou. Studentům všeobecného lékařství již byla PP ukončena 
k 10. 12. 2020, ostatním studentům včetně studentů FaF byla PP na základně žádosti 
z MŠMT ukončena k dnešnímu dni. 
 

Místopředseda doc. Kučera vyzval přítomné k diskuzi, jelikož se nikdo nepřihlásil, zopakoval, 
že mandát současného AS FaF UK končí 31. ledna 2020 a poděkoval zástupcům Farmaceutické 
fakulty v AS UK za sdělení důležitých informací. 
Hlasování: Přijato tichým souhlasem. 
Závěr: AS FaF UK vzal na vědomí informace ze zasedání AS UK a komisí AS UK. 
 
 
6. Informace o řádných volbách do AS FaF pro funkční období 1. 2. 2021 – 31. 1. 2024 
 
Předsedající doc. Kučera udělil slovo předsedkyni volební komise pro řádné volby 
do studentské komory Akademického senátu (SKAS) pro funkční období 1. 2. 2021  
až 31. 1. 2024.  
 
Místopředsedkyně senátu Voříšková sdělila, že volby do SKAS proběhly ve dnech 25.  
až 29. listopadu 2020.  
Volby pro pregraduální studenty: 

• Účast 20,48 % oprávněných voličů z 1 333 voličů. 

• Odevzdáno 273 hlasovacích lístků, z toho 271 platných. 

• Nově zvolení senátoři seřazení podle počtu hlasů: 

Bc. Ocelková Anna  113 
Fecske Peter   111 
Jan Tomáš   99 
Mišík Jakub   97 
Rataj Jan   80 
Khatibi Seyedmohammad 74 
Hanusová Anna  70 

• Nově zvolení náhradníci: 

  Reguli Adam   64 
  Kováčová Lucia  45 
  Janovcová Hana  36 
  Horny Matyáš   31 
  Jenis Sebastián  27 
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Volby pro postgraduální studenty: 

• Účast 35,90 % oprávněných voličů z 156 voličů. 

• Odevzdáno 56 hlasovacích lístků, z toho 56 platných. 

• Nově zvolení senátoři seřazení podle počtu hlasů: 

Mgr. Horáček Ondřej  31 
Mgr. Kerda Marek  20 
Mgr. Brokešová Jana  19 

• Nově zvolení náhradníci: (na pozici 1. a 2. náhradníka bylo nutné pořadí určit losem 

dle VŘ AS FaF čl. 5 odst. 6) 

  Mgr. Jančálková Pavla 15 
  Mgr. Gazárková Taťána 15 
  Mgr. Šadibolová Michaela 14 

• PGS studenti, kteří se voleb účastnili, ale nezískali dostatečný počet hlasů pro zvolení: 

Mgr. Vařilová Tereza  12 
Ing. Heblík Daniel  8 
Mgr. Antal Rastislav  5 

Předsedkyně volební komise pro volby do SKAS FaF Eliška Voříšková vyzdvihla vysokou volební 
účast pregraduálních studentů v porovnání s předchozími volbami, pogratulovala všem nově 
zvoleným senátorům a popřála jim hodně štěstí, úspěchů a vytrvalosti do následujících let. 
Dále poděkovala členkám volební komise dr. Janě Župčanové, Mgr. Haně Kučerové, Isabele 
Whelanové a Veronice Sovové za pomoc při organizaci voleb a rovněž i dr. Koulovi, který 
umožnil hladký průběh elektronických řádných voleb do AS FaF. 

 
 
Následně předsedající doc. Kučera udělil slovo předsedovi volební komise pro řádné volby 
do komory akademických pracovníků Akademického senátu (KAPAS) pro funkční období 
1. 2. 2021 – 31. 1. 2024. 
Dr. Petr Matouš poděkoval dr. Koulovi a Mgr. Martinu Maňáskovi (RUK) za technické 
zabezpečení voleb a sdělil, že kompletně proběhlo 1. kolo voleb, jehož výsledky byly 
zveřejněny.  
1. kolo voleb: 

• Účast: 70,8 % oprávněných voličů z 137 voličů 

• Odevzdáno 97 hlasovacích lístků, z toho 97 platných 

• Výsledky 1. kola voleb seřazené podle pořadí počtu obdržených hlasů (pouze 

postupující do 2. kola voleb): 

Kučera Radim, doc. PharmDr. Ph.D.   59 

Kudláčková Zděnka, PhDr. Ph.D.   50 

Babica Jan, PharmDr. Ph.D.    45 

Krátký Martin, doc. PharmDr. Mgr. Ph.D.  45 

Červený Lukáš, doc. PharmDr. Ph.D.   37 

Vraníková Barbora, PharmDr. Ph.D.   36 

Bárta Pavel, Mgr. Ph.D.    35 

Šatínský Dalibor, doc. RNDr. Ph.D.   34 

Hošťálková Anna, PharmDr. Ph.D.   33 

Boušová Iva, doc. PharmDr. Ph.D.   24 

Siatka Tomáš, doc. PharmDr. CSc.   18 

Zimčík Petr, prof. PharmDr. Ph.D.   32 
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Malý Josef, doc. PharmDr. Ph.D.   31 

Čečková Martina, doc. PharmDr. Ph.D.  26 

Chocholouš Petr, doc. PharmDr. Ph.D.  25 

Vokřál Ivan, PharmDr. Ph.D.    24 

Macháček Miloslav, RNDr. Ph.D.   23 

Pour Milan, prof. RNDr. Ph.D.   23 

Lochman Lukáš, PharmDr. Ph.D.   20 

Sklenářová Hana, doc. PharmDr. Ph.D.  19 

Demuth Jiří, PharmDr. Ph.D.   18 

Kovařík Miroslav, PharmDr. Ph.D.   18 

Matoušková Petra, doc. Ing. Ph.D.   18 

Šnejdrová Eva, PharmDr. Ph.D.   18 

Jáč Pavel, PharmDr. Ph.D.    16 

Kastner Petr, PharmDr. Ph.D.   16 

Zitko Jan, doc. PharmDr. Ph.D.   16 

Holas Ondřej, PharmDr. Ph.D.   15 

Jirkovský Eduard, PharmDr. Ph.D.   15 

Miletín Miroslav, doc. PharmDr. Ph.D.  15 

• S kandidaturou ve 2. kole vyslovili nesouhlas 3 kandidáti z 1. kola, z toho 2 postupující 

kandidáti: 

Čečková Martina, doc. PharmDr. Ph.D. 

Holas Ondřej, PharmDr. Ph.D. 

Předseda volební komise pro KAPAS dr. Matouš dodal, že voleb se nezúčastnili převážně 
externí pracovníci a kolegyně a kolegové na mateřských a rodičovských dovolených. Probíhá 
2. kolo voleb, proto prosí kolegy, aby ještě upozornili na svých katedrách na možnost volit. 
Pokud jde o zpětnou vazbu, byl zaznamenán pouze jeden problém se zobrazením aplikace, 
který byl vyřešen. 
 
Předsedající doc. Kučera poděkoval řečníkům za slovo a otevřel diskuzi. Sám se dotázal, jak 
vznikne neplatný hlas. Místopředsedkyně Voříšková odpověděla, že jde o voliče, kteří se 
zdrželi hlasování a nevolili žádnou osobu.  
 
Nikdo další se do diskuze nepřihlásil, a tak místopředseda doc. Kučera uzavřel diskuzi. 
Hlasování: Přijato tichým souhlasem. 
Závěr: AS FaF UK vzal na vědomí informace o řádných volbách do AS FaF pro funkční období 
1. 2. 2021 – 31. 1. 2024. 
 
 
7. Projednání 2. změny jednacího řádu AS FaF 
 
Předsedají doc. Kučera shrnul dosavadní vývoj přípravy novely a udělil slovo předkladatelce 
návrhu místopředsedkyni Elišce Voříškové. 
Místopředsedkyně poděkovala za slovo a podrobně představila návrh 2. změny jednacího 
řádu (JŘ) AS FaF: Z důvodu změny Volebního řádu (VŘ) AS FaF je nutné novelizovat Jednací 
řád (JŘ) AS FaF. Tento návrh 2. Změny JŘ AS FaF obsahuje jak změny technické povahy 
navazující na změny ve VŘ AS FaF, tak změny vzešlé z praktických zkušeností, a nové nápady, 
které by mohly zlepšit procesní fungování AS FaF. Mezi nejdůležitější změny patří: 
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• změna názvů částí senátu, kdy došlo k přejmenování sborů na komory; 

• upřesnění možnosti odročení zasedání AS FaF při neusnášeníschopném počtu 

přítomných senátorů; 

• umožnění odepření slova hostům s výjimkou osob z pracovišť fakulty, které nemají 

v senátu zástupce (reakce na změnu VŘ AS FaF, kdy kolegové z KTV a jazyků nebudou 

mít své zástupce v AS) 

• pořizování zvukového nebo audiovizuálního záznamu z průběhu jednání pro tvorbu 

zápisu; 

• volba místopředsedů všemi senátory oproti původní volbě pouze vlastním 

sborem/komorou; 

• zřizování ekonomické, legislativní a studijní komise pro každé funkční období AS FaF; 

• administrativní a organizační práce spojené s činností senátu bude zajišťovat 

v součinnosti s děkanátem osoba pověřená předsednictvem AS FaF . 

Věc, okolo které se vedlo nejvíce diskuzí, byla verze I novelizace JŘ AS FaF a takzvané „právo 
veta“, které ve verzi II chybí. Z důvodu pozměnění původního návrhu diskutovaného 
v Legislativní komisi (LK) AS FaF a zapracováním připomínek z LK AS UK se změnilo jeho 
zamýšlené znění a účel a ve lhůtě možností předkládání modifikací si této skutečnosti 
předkladatelka nevšimla. Místopředsedkyně Voříšková sdělila, že na základě závěrů jednání 
LK AS FaF a na základě negativního stanoviska děkana fakulty se rozhodla verzi I 2. změny 
jednacího řádu stáhnout. 
Dále předkladatelka Voříšková sdělila, že navrhovaná změna JŘ AS FaF byla před podáním 
návrhu ke schválení několikrát konzultována v rámci LK AS FaF za účasti senátorů AS FaF 
a děkana FaF, dále také v LK AS UK. Veškeré podněty vzešlé ze zmiňovaných schůzí byly 
zanesené do změnových bodů. Předkládaná verze JŘ AS FaF reaguje na většinu připomínek 
z LK AS UK a je tedy velká pravděpodobnost, že by tato forma mohla být následně schválena 
LK AS UK a poté AS UK. Důvodem předložení modifikace verze II předem zaslané senátorům, 
členům LK AS FaF a děkanovi FaF je zanesení změn vzešlých ze zasedání LK AS FaF ze dne 
15. 12. 2020. Tato modifikace zásadně nemění obsah navrhované 2. změny JŘ AS FaF  
ani procedurální jednání AS FaF a reaguje pouze na výsledky jednání LK AS FaF. 
Místopředsedkyně Voříšková požádala AS FaF o projednání předkládané modifikace verze II 
2. změny JŘ AS FaF. 
 
Předsedající doc. Kučera poděkoval předkladatelce za představení dokumentu a předal slovo 
děkanovi fakulty prof. Šimůnkovi, který konstatoval, že své stanovisko AS FaF zaslal a další 
připomínky nemá, poděkoval místopředsedkyni Voříškové a všem, kdo ke vzniku novely 
přispěli a doporučuje její přijetí. 
 
Předsedající doc. Kučera poděkoval panu děkanovi a předal slovo předsedovi Legislativní 
komise AS FaF dr. Matoušovi. Předseda LK sdělil, že komise všechny navrhované změny 
projednala a souhlasí s nimi a shrnul, v čem spočívají drobné modifikace původního návrhu 
verze II 2. změny JŘ AS FaF (články 9 a 12), ke kterým došlo 15. 12. 2020. LK AS FaF doporučuje 
nejprve hlasovat o souhlasu s modifikací verze II 2. změny JŘ AS FaF, v případě jejího schválení 
otevřít diskusi a následně hlasovat o modifikované verzi II 2. změny JŘ AS FaF. K té již další 
pozměňovací návrhy nebyly a LK s jejím znění souhlasí. 
 
Předsedající doc. Kučera poděkoval dr. Matoušovi a sdělil, že předsednictvo AS FaF 
s postupem navrhovaným LK AS FaF souhlasí a otevřel prostor pro otázky. Žádný dotaz nebyl 



12 

vznesen, a proto bylo přistoupeno k hlasování. 
Hlasování: 19-0-0 (ano-ne-zdržel se) 
Závěr: AS FaF UK souhlasí s předložením modifikace předkladatele verze II 2. změny jednacího 
řádu AS FaF UK na základě připomínek vzešlých na zasedání LK AS FaF UK. 
 
Předsedající doc. Kučera otevřel diskusi: 
doc. Malý sdělil, že se bohužel nemohl zúčastnit včerejšího jednání LK a vyjádřil potěšení,  
že se podařila nalézt shoda a nenaplní se jeho obavy z ohrožení fungování AS FaF UK a fakulty. 
 
Výzva k hlasování 
Hlasování: 19-0-0 (ano-ne-zdržel se) 
Závěr: AS FaF UK projednal a schválil verzi II 2. změny Jednacího řádu AS FaF UK včetně 
předložených modifikací. 
 
Předsedající doc. Kučera udělil slovo předsedovi LK dr. Matoušovi, který vysvětlil další 
legislativní proces. Tato schválená verze II 2. změny Jednacího řádu AS FaF UK bude 
předložena k podepsání paní předsedkyni a panu děkanovi prof. Šimůnkovi, poté odeslána  
do Prahy k projednání Legislativní komisi AS UK a v lednu by měla být schválena na Zasedání 
AS UK. Platnost JŘ by měla být od 1. 2. 2021. 
 
 
8. Návrh přiznání stipendií za vynikající výsledky dosažené v akademickém roce 

2019/2020, k vyplacení v akademickém roce 2020/2021 
 
Předsedající doc. Kučera udělil slovo předkladateli prof. Šimůnkovi, který předal slovo 
prof. Štaudovi. Ten stručně představil materiál, který byl senátorům zaslán v dostatečném 
předstihu. 
 
Předsednictvem AS FaF byly vedení fakulty předem zaslané následující připomínky vzešlé 
z jednání Studijní komise. Místopředseda doc. Kučera poprosil předkladatele o jejich 
zodpovězení: 

1. Jaký je aktuální stav stipendijního fondu a jaký bude stav po vyplacení stipendií 

(náklad cca 1,4 mil Kč)? 

o Odpověď Ing. Vlčkové: Aktuální stav stipendijního fondu je 1 700 000,-. Bývali 

jsme na tom lépe, na tomto stavu se podepsal i COVID 19, respektive možnost 

daná panem rektorem studentům během března a srpna, kdy mohli požádat 

o prominutí poplatků za delší studium. V současné době evidujeme pohledávky 

od studentů za cca 1 000 000,-Kč, které se také promítají do stavu stipendijního 

fondu. Ze stipendijního fondu se bude účtovat až v příštím roce. 

2. Uvažuje vedení fakulty v budoucnu o navýšení částky pro studenty? (vzhledem 

k rozpětí, které je uvedeno v předloženém dokumentu, 10–50 tis. Kč) 

o Odpověď prof. Štauda: Navýšení bylo kolegiem děkana diskutováno a nebylo 

schváleno s ohledem na SF. 

3. V rámci diskuse mezi studenty/senátory vzešel dotaz, zda jsou do skupiny LDZ 

započítáni i studenti v kombinovaném typu Bc. studia a v rámci Farmacie i studenti 

studující v angličtině? Bude se pro studenty z programu Pharmaceutical Sciences 

tvořit nová skupina? 
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o Odpověď prof. Štauda: Studenti kombinované formy Bc. studia jsou zahrnuti, 

ale nikdo z nich průměrem na stipendium nedosáhl, studenti studující 

v anglickém jazyce jsou zahrnuti a dvěma bylo stipendium přiznáno. Až se 

rozběhne program Pharmaceutical Sciences, jeho studenti budou do stipendií 

rovněž zahrnuti. Doc. Kučera podotknul, že při nízkém počtu studentů, např. 5, 

by jeden musel stipendium obdržet. Prof. Štaud souhlasil s tím, že je to k řešení 

do budoucna. 

 
Vyjádření komisí: Studijní komise předložený dokument projednala bez připomínek. 
 
Doc. Kučera poděkoval za zodpovězení dotazů vzešlých z jednání Studijní komise a otevřel 
diskusi: 
Senátor Kostelanský položil dotaz, jestli tedy příští rok po vyplacení stipendií za rok 2019/2020 
zůstane ve stipendijním fondu 300 000 Kč? 
Ing. Vlčková odpověděla, že ano, ale samozřejmě budou nabíhat další poplatky, náklady se 

budou účtovat až na přelomu února a března, proto se stav dá těžko predikovat. Stipendijní 

fond se těžce rozpočtuje, odvíjí se neplánovaně, protože do něj mohou zasáhnout různé 

faktory, jako např. letos COVID-19.  

Senátor Kostelanský doplnil, že v minulých letech byl stav fondu přes 2 000 000 a zda by tedy 

nestálo za úvahu omezit čerpání, aby tento fond nezůstal na nule?  

Ing. Vlčková odpověděla, že to se stát nemůže, je to hlídáno. Stipendia se mohou hradit 

i z jiných zdrojů, ale celkově se to odvíjí od rozpočtu fakulty. Fondy jsou pro fakultu zálohou, 

proto není možné, aby se v nich fakulta dostala do nulových či záporných částek.  

Prof. Šimůnek upřesnil, že stipendijní fond nelze použít k jiným účelům než na stipendia, ale 

stipendia z jiných zdrojů hradit lze a děje se tak. 

 

Výzva k hlasování 
Hlasování: 20-0-0 (ano-ne-zdržel se) 
Závěr: AS FaF UK se vyjádřil kladně k návrhu děkana na přiznání stipendií za vynikající studijní 
výsledky, dosažené v akademickém roce 2019/2020 a vyplacené v akademickém roce 
2020/2021. 
 
 
9. Nominace delegáta do RVŠ na funkční období 2021–2023 
 
Na pozici delegáta do RVŠ na funkční období 2020–2021 byly senátorům předloženy 2 návrhy, 
stejně jako u předchozího per rollam hlasování. Navrženými byli doc. PharmDr. Lukáš Červený, 
Ph.D., a doc. PharmDr. František Trejtnar, Ph.D. Nominovaní s nominací i opětovnou volbou 
na řádném zasedání AS FaF souhlasili. Jelikož se jedná o hlasování o osobách, půjde 
o hlasování tajné. Místopředseda doc. Kučera sdělil, že je třeba sestavit komisi pro tajné 
hlasování. 
 
Návrh na složení volební komise: Tomáš Jan 
     PhDr. Zděnka Kudláčková, Ph.D. 
     Eliška Voříšková 
 
Jmenovaní s nominací souhlasili. Senátoři byli vyzvání k hlasování o schválení složení volební 
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komise pro tajné hlasování. 
Hlasování: 17-0-3 (ano-ne-zdržel se) 
Závěr: AS FaF UK se usnesl na složení volební komise pro tajné hlasování ve věci delegáta 
do RVŠ na funkční období 2021–2023. 
 
Předsedou komise pro tajnou volbu delegáta do RVŠ byl ze středu komise zvolen Tomáš Jan. 
Před samotným volebním aktem předseda volební komise poučil senátory o náležitostech 
elektronického tajného hlasování, následně otevřel rozpravu. Nebyly vzneseny žádné námitky 
ani dotazy. Předseda volební komise vyzval senátory k hlasování v univerzitní volební aplikaci.  
 
Pro možnost hlasování byla vyhlášena 15minutová lhůta. 
Během hlasování došlo k technickým potížím, kvůli kterým bylo rozhodnuto o opakování 
hlasování. 
Byla navržena procesní změna o pokračování s dalším bodem programu a hlasování o bodu 9 
po odstranění technických problémů. Tato změna byla přijata tichým souhlasem. 
 
Po vyřešení technických problémů a opakovaném hlasování komise pro tajné hlasování zjistila 
výsledky tajného hlasování. Předseda volební komise pro tajné hlasování Tomáš Jan sdělil, že 
komise shledala, že tajná volba proběhla v souladu s Jednacím řádem AS FaF UK. Následně 
předseda volební komise sdělil výsledky tajného hlasování a pogratuloval vítězi. 
Hlasování:  hlasovalo 17 senátorů 

doc. PharmDr. Lukáš Červený, Ph.D.  12 
  doc. PharmDr. František Trejtnar, Ph.D. 4 
  zdržel se     1 
Závěr: AS FaF UK deleguje doc. PharmDr. Lukáše Červeného, Ph.D., jako zástupce 
Farmaceutické fakulty v Hradci Králové do Rady vysokých škol.  
 
Doc. Červený poděkoval senátorům za projevenou důvěru a zavázal se práci v RVŠ věnovat 
dostatečné úsilí a hájit zájmy FaF UK. 
 
 
10. Rozdělení výsledku hospodaření fakulty za rok 2019 ve výši 701 090,90 Kč 
 
Předsedající doc. Kučera udělil slovo předkladateli prof. Šimůnkovi, který předal slovo 
Ing. Vlčkové. Ta poděkovala za zařazení bodu do programu i přesto to, že z důvodu zdržení 
dokumentu na rektorátu byl předložen po lhůtě pro předkládání stanovené JŘ AS FaF. 
Následně stručně představila materiál, který senátoři obdrželi. Návrh je přesunout zmíněnou 
částku do fondu provozních prostředků. 
 
Vyjádření komisí: Ekonomická komise nevznesla žádné dotazy ani připomínky.  
 
Předsedající doc. Kučera otevřel diskusi, do které se nikdo nepřihlásil, a proto vyzval senátory 
k hlasování. 
Hlasování: 19-0-0 (ano-ne-zdržel se) 
Závěr: AS FaF UK schvaluje návrh děkana na rozdělení výsledku hospodaření fakulty za rok 
2019. 
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11. Projednání otázek vzniklých v souvislosti s nákupem pozemku par.č. 712/1 v kat. území 
Nový Hradec Králové pro další rozvoj VaV aktivit fakulty („MEPHARED 3“) 
z mimořádného příspěvku „Mikuláš“ 
 

Předsedající doc. Kučera přivítal paní Ing. Mikešovou, která vypracovala k otázkám AS FaF 
odpovědi a předal slovo panu děkanovi. Prof. Šimůnek shrnul historii záměru nákupu 
dotčeného pozemku z prostředků fondu Mikuláš. Zopakoval, že vedení FaF bylo opakovaně 
ujištěno, že schválení AS FaF není nutné. Den před zasedáním AS UK došlo ke změně tohoto 
stanoviska na základě jednání Ekonomické komise UK, na kterém návrh nákupu pozemku 
zpochybnil senátor za FaF. Jako jediná možnost bylo dojednáno per rollam hlasování 
s místopředsedou AS FaF. Děkan fakulty vyjádřil lítost, že k mailové diskusi mezi senátory jako 
reakci na předložený dokument nebyl jako předkladatel návrhu přizván, přesto děkuje 
senátorům, kteří hlasovali pro návrh. 
 
Předsednictvem AS FaF byly vedení fakulty předem zaslané dotazy, které vzešly 
z projednávání nákupu pozemku par.č. 712/1 v kat. území Nový Hradec Králové. Na tyto 
dotazy bylo odpovězeno v předvečer zasedání AS FaF. Vše se odehrálo mailovou 
korespondencí, jednotlivé dotazy a odpovědi jsou uloženy v archivu AS FaF v příslušné složce 
k tomuto projednávanému bodu. 
 
Předsedající doc. Kučera následně otevřel diskusi. 
Do rozpravy se zapojili senátor Tomáš Jan (TJ), místopředsedkyně Eliška Voříšková (EV), děkan 
fakulty prof. Tomáš Šimůnek (TŠ), Ing. Veronika Mikešová (VM), Mgr. Filip Kostelanský (FK)  
a předsedkyně Ekonomické komise AS FaF dr. Eva Šnejdrová (EŠ) 
 
TJ sdělil, že na jednání EK AS UK se hlasování zdržel, nikoliv pro nesouhlas s nákupem, ale 
z procesních důvodů, kdy mu kvestor univerzity opakovaně nezodpověděl otázku o nutnosti 
souhlasu AS FaF UK.  
 
EV, která se jako pozorovatel jednání EK AS UK zúčastnila, potvrdila slova TJ. Dále poukázala 
na skutečnost, že LF UK v Plzni na jednání EK AS UK měla zástupce důkladně znalého 
problematiky financování plzeňského kampusu a poukázala na rozdíl mezi zástupci FaF UK, 
mezi nimiž nikdo srovnatelně obeznámený s pozadím nákupu pozemku nebyl. EV prosí vedení 
fakulty, aby rovněž na podobná jednání vysílalo důkladně připravené zástupce. Dále  
se podivila, jak je možné, že AS LF HK projednával návrh již dva dny před jednáním EK AS UK. 
 
TŠ odpověděl, že tajemnice FaF a Ing. Mikšová byly pověřeny, aby o řešené otázce důkladně 
informovaly senátora doc. Trejtnara, se kterým bylo jednáno telekonferenčně. TŠ dále 
podotknul, že zdržení se hlasování senátora za FaF na jednání EK AS FaF v této záležitosti 
považuje za neuvěřitelné. Dále uvedl, že AS LF HK začala toto projednávat ještě před znalostí 
návrhu kupní smlouvy. Dalo se očekávat, že by AS FaF takový postup oprávněně odmítnul.  
 
EV doplnila, že schopnost senátorů v krátkém čase se dostatečně zorientovat v tak složitém 
tématu je omezená a že zástupce LF v Plzni byl pracovník, který se na přípravě projektu podílí. 
Dále uvedla, že na jednání AS UK 20. 11. 2020 bylo apelováno na rektorát a vedení fakult, aby 
předkládaly materiály s dostatečným předstihem, aby hlasování fakultních senátů nemohla 
být zpětně zpochybnitelná.  
 
VM vyjádřila lítost nad, tím, jak se celá situace shodou náhod vyvinula, nicméně původně 
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chtěla FaF financovat nikoliv nákup pozemku, ale především náklady MEPHAREDU 2. Bohužel 
fond Mikuláš svým nastavením neodpovídá velkým investičním projektům, navzdory našim 
návrhům, které nebyly přijaty. Proto dochází na koci roku k těmto situacím. UK chybí důkladná 
diskuse o tom, jak chce podporovat velké investiční záměry.  
 
EV doplnila, že EK AS UK bude otázku změny čerpání z fondu Mikuláš znovu projednávat, 
zřejmě na začátku ledna a jednání komise jsou veřejná.  
 
VM zopakovala, že k procesní chybě z jejich strany nedošlo, uznala, že mohlo dojít k chybě 
v informovanosti. Do budoucna nabízí setkání původním i novým senátorům, na kterém by 
vysvětlila financování projektu M2 a jak zasáhne do financování fakulty. Pokud jde o projekt 
M2, vyjádřila ochotu v případě potřeby zúčastnit se jednání AS UK a jeho EK.  
 
FK a EV poděkovali Ing. Mikešové za vysvětlení a nabídku spolupráce. 
 
EŠ z pozice předsedkyně EK AS FaF považuje celou situaci za nešťastnou, návrh neměl být 
senátu předložen, protože poskytnutý čas byl opravdu nedostatečný. Poděkovala VM 
za vypracování podrobných odpovědí na dotazy EK AS FaF a položila další vyvstalé dotazy: 

• AS LF HK projednával návrh v době, kdy nebyl znám návrh kupní smlouvy, tedy nevěděl, 

o jakou sumu se jedná?  

o VM: Částka známá byla, ale nebyla známá forma smlouvy.  

• V odpovědích je uváděna cena 17 mil. Kč, kde se přišlo na cenu 3 560 Kč/m2? V posudku 

z roku 2017 je uváděna cena 2 600 Kč/m2.  

o VM: Ve znaleckém posudku je několik různých výpočtů a koeficientů. V jednom 

místě se částka 3 560 Kč/m2 objevuje, po vynásobení plochou vychází cena 

necelých 17 milionů. V tuto chvíli je to irelevantní, protože za tuto cenu jsme 

pozemek odmítli koupit. Nový znalecký posudek určil cenu 14 milionů, kterou 

vlastník pozemku akceptoval. Toto je číslo, se kterým bychom měli dále 

pracovat. Ačkoliv se to nemusí zdát, je to dobrá cena vzhledem ke 

strategickému významu pozemku v budoucnosti (křižovatka Mileta, 

nedostatečnost vrátnic FN HK aj).  

• V odpovědi č. 4 je uvedeno, že v roce 2018 byly pozemky ve stejné lokalitě odkoupeny 

městem za 3 560 Kč/m2, ale město koupilo pozemky za 2 670 Kč/m2.  

o VM: Ano, v tomto bodu je chyba, máte pravdu.  

• Nezhatili jsme koupí pozemku plán FN HK postavit tam parkovací dům?  

o VM: Vedení FN HK nemá konkrétní zájem o využití tohoto pozemku. Informace 

o stavbě parkovacího domu pochází z různých, ale neověřených zdrojů, je to 

jen důkaz strategického významu území.  

 
EŠ poděkovala VM i TŠ a dodala, že vznesené dotazy nebo nesouhlasy s hlasováním nebyly 
jistě vedeny snahou o obstrukce, ale pramenily z nedostatku času na důkladné seznámení 
s materiálem.  
TŠ vyjádřil souhlas s EŠ a uznal, že nebylo vhodné předložit senátu s tak krátkou lhůtu  
a vyjádřil pochopení se senátory, kteří odmítli hlasování per rollam za těchto podmínek. 
 
Protože další dotazy ani návrh na změnu usnesení nebyly vzneseny, vyzval předsedající 
doc. Kučera k hlasování. 
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Hlasování: 16-0-1 (ano-ne-zdržel se) 
Závěr: AS FaF UK bere na vědomí informace podané v souvislosti s nákupem pozemku 
č.parc. 712/1. AS FaF UK žádá vedení Farmaceutické fakulty o včasné poskytování informací 
plénu AS FaF i zástupcům FaF v AS UK. 
 
 
12. Různé 
 

• Schválení zápisu z 28. zasedání AS FaF UK ze dne 21. 10. 2020. 
Hlasování: 16-0-1 (ano-ne-zdržel se) 
Závěr: AS FaF UK schválil zápis z 28. zasedání AS FaF UK konaného dne 21. 10. 2020. 
 

• Schválení zápisu z 29. zasedání AS FaF UK ze dne 9. 11. 2020 
Hlasování: 16-0-0 (ano-ne-zdržel se) 
Závěr: AS FaF UK schválil zápis z 29. zasedání AS FaF UK konaného dne 9. 11. 2020. 

 

• 31. zasedání AS FaF UK proběhne 20. ledna 2021 
 

 
Hlasování: Přijato tichým souhlasem. 
Závěr: AS FaF UK vzal na vědomí informace z bodu Různé. 
 
 
30. zasedání AS FaF UK bylo místopředsedou AS FaF doc. Kučerou ukončeno v 18.15 hodin. 
 
 
 
Zapsali: PharmDr. Jan Babica, Ph.D. 
  Mgr. Iveta Szakošová 
 
 
 
Ověřili:  doc. PharmDr. Radim Kučera, Ph.D.  
  Eliška Voříšková 
 
 
 
V Hradci Králové 16. prosince 2020. 
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Příloha č. 1: Usnesení přijatá na 30. zasedání AS FaF UK dne 16. prosince 2020 

 
Usnesení 30-1: AS FaF UK schválil program 30. zasedání AS FaF UK. 
Usnesení 30-2: AS FaF UK schválil zápis z per rollam hlasování ve věci nákupu pozemku 

par.č. 712/1 v kat. území Nový Hradec Králové z mimořádného 
příspěvku „Mikuláš“. 

Usnesení 30-3: AS FaF UK schválil zápis z per rollam hlasování ve věci delegování 
zástupce studentů do krizového štábu FaF UK. 

Usnesení 30-4: AS FaF UK schválil zápis z per rollam hlasování ve věci delegování 
zástupce do RVŠ ro funkční období 2021–2023. 

Usnesení 30-5: AS FaF UK vzal na vědomí informace od vedení fakulty. 
Usnesení 30-6: AS FaF UK vzal na vědomí informace ze zasedání AS UK a komisí AS UK. 
Usnesení 30-7: AS FaF UK vzal na vědomí informace o řádných volbách do AS FaF UK 

pro funkční období 1. 2. 2021 – 31. 1. 2024. 
Usnesení 30-8: AS FaF UK souhlasí s předložením modifikace předkladatele verze II 2. 

Změny jednacího řádu AS FaF UK na základě připomínek vzešlých na 
zasedání LK AS FaF UK. 

Usnesení 30-9: AS FaF UK projednal a schválil verzi II 2. Změny Jednacího řádu AS FaF 
UK včetně předložených modifikací. 

Usnesení 30-10: AS FaF UK se vyjádřil kladně k návrhu děkana na přiznání stipendií 
za vynikající studijní výsledky, dosažené v akademickém roce 
2019/2020 a vyplacené v akademickém roce 2020/2021. 

Usnesení 30-11: AS FaF UK se usnesl na složení volební komise pro tajné hlasování 
ve věci delegáta do RVŠ na funkční období 2021–2023. 

Usnesení 30-12: AS FaF UK deleguje doc. PharmDr. Lukáše Červeného, Ph.D., jako 
zástupce Farmaceutické fakulty v Hradci Králové do Rady vysokých škol.  

Usnesení 30-13: AS FaF UK schvaluje návrh děkana na rozdělení výsledku hospodaření 
fakulty za rok 2019. 

Usnesení 30-14: AS FaF UK bere na vědomí informace podané v souvislosti s nákupem 
pozemku č.parc. 712/1. AS FaF UK žádá vedení Farmaceutické fakulty 
o včasné poskytování informací plénu AS FaF i zástupcům FaF v AS UK. 

Usnesení 30-15: AS FaF UK schválil zápis z 28. zasedání AS konaného dne 21. 10. 2020. 
Usnesení 30-16: AS FaF UK schválil zápis z 29. zasedání AS konaného dne 9. 11. 2020. 
Usnesení 30-17: AS FaF UK vzal na vědomí informace z bodu Různé. 
 


